
Protokół

 z  posiedzenia  XX Sesji  Rady Gminy

w  dniu  12 listopada 2012 roku

Posiedzenie XX Sesji Rady Gminy  otworzył Pan Dariusz Mądrecki Przewodniczący

Rady Gminy. Przywitał przybyłych  na posiedzenie Rady Gminy Radnych, Wójta Gminy,

Panią Sekretarz Gminy,  Dyrektorów Szkół Gminy Świerzno, Kierowników Jednostek

Organizacyjnych Urzędu Gminy, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno i mieszkańców Gminy

Świerzno. Nastąpiło stwierdzenie quorum na 14 osobowy skład Rady w posiedzeniu

uczestniczy 13 radnych. Nieobecny Radny Dariusz Piekarz – nieobecność usprawiedliwiona.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy  odczytał porządek posiedzenia XX  Sesji Rady

Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia,

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie protokołu z posiedzenia XIX  Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja z pracy szkół w roku szkolnym 2011/2012.

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania

ścieków na rok 2013,

b) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,

c) określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 rok,

d) opłaty od posiadania psów,

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 rok,

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zacignięcia długoterminowego kredytu w roku 2012,

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości,

h) uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie sieci gazowej stanowiącej

własność Gminy Świerzno.

5. Wolne wnioski i zapytania

6. Zakończenie posiedzenia XX Sesji Rady Gminy Świerzno.

Porządek posiedzenia XX Sesji Rady Gminy Świerzno stanowi załącznik nr 2 do

protokołu.
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Ad. 1. c. przyjęcie protokołu z posiedzenia XIX Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady Gminy jak i dostępny

na stronie internetowej BIP Urzędu Gminy.

Czy są jakieś uwagi do przedstawionego protokołu. Nie widzę.

Wobec tego, kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z XIX posiedzenia Rady Gminy bez

odczytania.

W wyniku głosowania protokół z  XIX Sesji Rady Gminy został przyjęty 13 głosami za, na 13

radnych obecnych na sali.

Ad. 2. Informacja z pracy szkół w roku szkolnym 2011/2012.

Przewodniczący Rady Gminy – Dyrektorzy szkół złożyli stosowane sprawozdania, każdy

z Państwa je otrzymał, były również analizowane na posiedzeniu Komisji Stałych Rady

Gminy.

W sesji uczestniczą również Dyrektorzy szkół, jeżeli macie Państwo jakieś uwagi, zapytania

do Dyrektorów odnośnie tych sprawozdań, to proszę pytać.

Nie wiedzę. Wobec powyższego przechodzimy do kolejnego punktu.

Informacje z pracy szkół stanowią załącznik Nr  3,4,5,6 do protokołu.

Ad. 3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Przewodniczący Rady Gminy – o przedstawienie informacji z działalności między sesjami

proszę Wójta Gminy.

Informacja Wójta Gminy  z działalności między sesjami w okresie od 01.

10. 2012 r. do  09. 11.  2012 roku

I.  Organizacyjne:
1.  Organizacja Gminnego Dnia Edukacji Narodowej połączone z  oficjalnym otwarciem

     wyremontowanego  skrzydła południowego pałacu w Stuchowie.

2. Podpisano umowę z Powiatowym Urzędem Pracy W Kamieniu Pom. na organizację

prac publicznych dla 6 osób. Prace rozpoczęły się z dniem 02 listopada i będą trwały

2 miesiące  do 31 grudnia 2012 roku.

3. Podpisano umowę z Powiatowym Urzędem Pracy  w Kamieniu Pom.  o zwrot kosztów na

wyposażenie stanowiska pracy dla osoby niepełnosprawnej.

II.  Inwestycje
1. Zakończono remont  hali gimnastycznej, urządzenie parku przy wjeździe do miejscowości,

estetyzację zbiornika i placu zabaw  w Świerznie.
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2.  Zakończono  inwestycję pn. „Urządzanie centrum wsi, skwer rekreacyjny, ciąg pieszy

z parkingiem przy świetlicy, plac zabaw i boisko w Kaleniu”.

III. Remonty:
 Zakończono  remont gminnego mieszkania   w Świerznie.

IV. Przetargi:
Ogłoszono i wyłoniono wykonawcę na demontaż i utylizację azbestu.

III. Nieruchomości:

1.  W dniu  31. 10. 2012 roku podpisano umowę notarialną  na  kupno działki  nr 184/23

w Świerznie.

2. Wywieszono wykaz nieruchomości przeznaczonych do zbycia w drodze przetargu  działek

nr: 653 obręb geodezyjny Świerzno,  172/7, 172/8, 172/9 obręb geodezyjny  Gostyniec.

3. Na dzisiejszą sesję przygotowany został projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

sprzedaż nieruchomości. Działka Nr 653 niezabudowana w Świerznie.

Wydałem następujące Zarządzenia:

1. SK.0050. 75. 2012  w sprawie zasad planowania oraz rozliczania wykonywanych robót

budowlanych, dostaw i usług.

2. SK.0050. 76. 2012  w sprawie zmiany w planów finansowych jednostek organizacyjnych

Gminy na podstawie uchwały  Nr  XIX/132/2012  Rady Gminy Świerzno z dnia  28 września

2012 roku  w sprawie zmian  budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2012.

3. SK.0050. 77. 2012. w sprawie zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2012 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.

3. SK.0050.78. 2012  w sprawie zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2012 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.

4. SK.0050. 79. 2012   w  sprawie zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2012 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.

5. SK.0050. 80. 2012   w  sprawie wyznaczenia Administratora Bezpieczeństwa Informacji

oraz Administratora  Systemów Informatycznych.

6. SK.0050.81.2012 w sprawie wprowadzenia Instrukcji Zarządzania Systemem

Informatycznym i Polityki Bezpieczeństwa Informacji.

7. SK.0050.82. 2012   w sprawie zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2012 oraz zmian

planów  finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.
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8. SK.0050.83. 2012 w sprawie zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2012 oraz zmian

planów  finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.

9. SK.0050. 84. 2012   w sprawie zmian w budżecie  Gminy Świerzno na rok 2012 oraz

zmian w planach finansowych   jednostek organizacyjnych Gminy.

10. SK.0050. 85. 2012  w sprawie wzoru zaświadczenia potwierdzające kwalifikacje do

prowadzenia pojazdów uprzywilejowanych.

Wójt Gminy – jeżeli są jakieś zapytania do informacji, to proszę o nie we wolnych

wnioskach.

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi Gminy za przedstawienie informacji i przystąpił

do kolejnego punktu obrad .

Ad. 3.  Podjęcie uchwał w sprawie:

a. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania

ścieków na rok 2013,

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki.

Przewodniczący Rady Gminy  – wszystkie projekty uchwał były wnikliwie analizowane   na

posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy.

Czy są jeszcze jakieś uwagi, propozycje do przedstawionego projektu uchwały. Nie widzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XX/144/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania

ścieków na rok 2013 została przyjęta 12 głosami za, 1 głosie wstrzymujacym się i 0 głosów

przeciw (zał. nr 6)

b. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego

Projekt uchwały przedstawiła Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesono.

W wyniku głosowania uchwała Nr XX/145/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie  obniżenia

ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego została przyjęta 13 głosami za,  na 13

osobowy skład Radnych na sali (zał. nr 7).

c. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 rok

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

p. Michel – pozycja „e” w tym projekcie uchwały, dlaczego tak drastycznie podniesiona , z 3

złotych na 5,36 zł?

Wójt Gminy – staramy się utrzymać pewne proporcje jeżeli chodzi o procentowe podwyżki

stawek podatków na rok 2013. W tym wypadku ta podwyżka w stosunku do innych jest
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najniższa bo 69%, w winnych przypadkach te podwyżki kształtują się w granicach od 70% do

80% w stosunku do roku 2012. Jednak mimo tych podwyżek i tak nie przekraczamy rządowej

stawki.

Innych uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XX/146/2012 Rady Gminy  Świerzno w sprawie

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2013 rok  została przyjęta 12

głosami za, 1 głosie wstrzymującym się i 0 głosów przeciw na 13 radnych  obecnych na sali

(zał. nr 8).

d. opłaty od posiadania psów

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący  Rady Gminy.

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XX/147/2012 Rady Gminy w sprawie  opłaty od

posiadania psów została przyjęta 12 głosami za, i głosie wstrzymującym się, 0 głosów

przeciw na 13 radnych obecnych na sali (zał. nr 9).

e. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący.

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XX/148/2012 Rady Gminy Świerzno w sprawie

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. została przyjęta 13

głosami za, na 13 radnych obecnych na sali (zał. Nr 10).

f. uchylającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie sieci gazowej stanowiącej

własność Gminy Świerzno.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Wójt Gminy – na poprzedniej Sesji podjęliśmy uchwałę o zbyciu  sieci gazowej jako

budowlę tyle tylko, że gazociąg nie jest nieruchomością ale stanowi majątek ruchomy gminy

i sprzedaż tego oczywiście w drodze przetargu leży w gestii Wójta Gminy a nie Rady.

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XX/149/2012 Rady Gminy Świerzno uchylającą uchwałę

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie sieci gazowej stanowiącej własność Gminy Świerzno

została przyjęta 13 głosami za, na 13 radnych obecnych na sali (zał. nr 12).
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g. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy.

p. Krakowski – chciałybm poruszyć sprawę działki kontrowersyjnej, którą zakupiliśmy pod

budowę świetlicy przy OSP w Świerznie, uważam, że powinniśmy wstrzymać się ze

sprzedażą  tej działki, chociażby do czasu  rozstrzygnięcia sprawy przez SKO.

Wójt Gminy – działka wnioskowana do sprzedaży w tym projekcie uchwały, położona jest

prz szkole w Świerznie. Podtrzymuję sprzedaż tej działki z uwagi na trwającą procedurę

towarzyszącą sprzedaży działek. Czas na przygotowanie działki do sprzedaży i związana

z tym dokumentacja trwa  około 3 miesięcy. W tym też czasie na pewno wyklaruje się sprawa

dotycząca tej świetlicy przy OSP w Świerznie.

p. Sominka -  w budżecie na 2012 rok wykazane są dochody, między innymi ze sprzedaży

działek, jeżeli nie wkonamy tych  dochodów wówczas nie wykonamy budżetu. Budżet musi

być realizowany i  dochody również.

Innych uwag co do przedstawionego projektu nie wniesono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XX/150/2012 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody

na sprzedaż nieruchomości  została przyjęta 8 głosami za, 4 głosami wstrzymującymi się i 1

głosie przeciw na 13 osobowy skład Radnych na sali (zał. nr 13)

h. zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu w roku 2012.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący  Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XX/151/2012 Rady Gminy Świerzno zmieniającą

uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu w roku 2012 została przyjęta 13

głosami za, na 13 radnych obecnych na sali  (zał. nr 14).

Ad. 5. Wolne wnioski.

Pani Teresa Cieślikiwicz Dyrektor SP w Stuchowie – jako zabezpieczenie kredytu Gmina

podała szkołę w Stuchowie. Czy możemy czuć się bezpieczni? Rozmawiałam wcześniej

z Wójtem   zapewniał mnie, że możemy spać spokojnie.

Przewodniczący Rady Gminy – możecie być spokojni.

Wójt Gminy – powiedziałem, że możecie być spokojni i tak będzie. Nie zastawiłem szkoły

w Stuchowie aby się jej pozbyć ale było to związane z dobrą wyceną. Budynek po remoncie.

p.  Wojciechowska  –  to  samo  dzieje  się z  prywatnymi  osobami,  bank  dając  kredyt  chce

zabezpieczenia i takie formy jak działki, budynki są dla banków najlepszym zabezpieczeniem.
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Przewodniczący Rady Gminy – w momencie mowy o zaciągnięciu kredytu zakładaliśmy, że

będziemy go spłacać a nie inaczej. Jest to kredyt na finansowanie kilku zadań, aby otrzymać

środki musimy mieć wkład własny a budżet jaki mamy każdy wie.

Ale chcąc zrealizować jakieś zadanie musimy zaciągnąć kredyt. Spadła  liczba uczniów

w naszych szkołach, a co za tym idzie i subwencja oświatowa. Do oświaty Gmina dokłada ok.

40%. Subwencja spadła a koszty utrzymania wzrosły.

p. Kaproń mieszkaniec Kępicy – w dniu 28 listopada  roku ubiegłego złożyliśmy wniosek

o remont drogi, co w tej kwestii zostało zrobione?

Wójt Gminy – w budżecie gminy środki na remont tej drogi nie zostały zapisane, zostało

natomiast podpisane porozumienie z inwestorem wiatraków o przebudowę dróg:

ze  Stuchowa do Kępicy z przjeściem przez Kepicę, będzie to droga asfaltowa, remont drogi

ze Stuchowa do Starzy – również droga asfaltowa. Remont drogi  tzw. Kasztanowej ze Starzy

do drogi głównej ale będzie  to droga szrutrowa, droga ze Stuchowa  przed Kepicą przez las

również szrutrowa i tak samo będzie zrobiona droga z Sulikowa do Rybic ta koło stawku na

skróty.

p. Kaproń – sprawa pojemników na segregację śmieci.

Wójt Gminy – nie będziemy się już w to angażować, do końca roku zostanie podjęta uchwała

o opłacie śmieciowej a do lipca 2013 roku zostanie opracowany program segregacji śmieci.

W drodze przetargu zostanie wyłoniony podmiot, który zajmie się tą segregacją.

p. Kaproń – remont przystanku w Starzy, Kępicy. Przeniesienie placów zabaw, ogrodzenie

uważam, że powinniśmy zrobić to jeszcze przed zimą.

Wójt Gminy – przed zimą tego nie zrobimy, będziemy to robić wczesną wiosną aby była

również możliwość zagospodarowania terenu.

p.  Sominka  –  woda  na  działkach  w  Stuchowie  jest  duży  ubytek  tam  tej  wody,  gro  ma

pozakładne liczniki ale  są one nie poblombowane.

Wójt Gminuy –  zostanie to sprawdzone.

p. Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo – sprawa abonamentu, jeżeli licznik zakłada Zakład

Komunlany wówczas może być przez zakład pobierany abonament, ale jeżeli ktoś zkłada

prywatnie wówczas zakład nie ma prawa pobierać tego abonamentu. Tak jest w ościennych

gminach.

Przewodniczący Rady Gminy – płacimy za gotowość dostarczania wody a nie za licznik.
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p. Wojciechowska – jak daleko jest posunięta sprawa ankiet dotyczących konsultacji

społecznych odnośnie ponoszonych odpłatności przez mieszkańców za odbiór nieczystości

stałych.

Wójt Gminy – rada dzisiaj miała podjąć decyzję o ankiecie.

Sekretarz Gminy – ankieta jest już na BIPie UG i będzie również  w szkołach, dostarczana do

sołtysów aby każdy mógł się wypowiedzieć w tej sprawie.

Wójt Gminy – do końca miesiąca będziemy zbierać ankiety i zobaczymy co wybiorą

mieszkańcy. Osobiście preferuję metodę naliczania od mieszkańca.

Pani Iwon Gull Sołtys Sołectwa Osiecze – Pan Porada został przeniesiony z Krzemykowa do

Krzepocina jest to człowiek schorowany, nie ma kanalizy ani wody należałoby mu pomóc, bo

sam już nie jest w stanie  cokolwiek zrobić.

Wójt Gminy – rozmawialiśmy wcześniej o tym mieszkaniu interwencyjnym, ale to

mieszkanie nie zostało przydzielone ze względu na trudne wraunki mieszkaniowe, w tym

wypadku chodzi o bezpieczeństwo. Natomiast sytuację Pana Porady sprawdzę.

Wójt Gminy – została podana informacja o wykorzystaniu środków unijnych przez

poszczególne województwa. Województwo Zachodniopomorskie wypadło bardzo dobrze

jeżeli chodzi o pozyskanie tych środków unijnych. Środków unijnych do pozyskania jest

dużo, ale nie na ochronę środowiska, na ten cel środki zostały okrojone i to dość znacząco.

Gro środków idzie na edukację, ale związaną  ze studiami i innofacje. Jest minimalny wzrost

na edukację na szczeblu podstawowym. Unia bardzo dużo środków przeznacza na walkę

z bezrobociem.

Samorządy na poziomie gminnym nie znajdą środków dla siebie. Ogólnie środki będą ale nie

w takiej wysokości jakbyśmy tego chcieli.

Przewodniczący Rady Gminy – Loklana Grupa Rozwoju z siedzibą w Wolnie w dniu 23

listopada 2012 roku w Golczewie przeprowadzi szkolenie dla sektora prywatnego odnośnie

pozyskiwania środków na cele związane z rozwojem własnej działalności. Posiadają oni spore

środki na różne cele i naprawdę warto skorzystać z tego szkolenia.

Przewodniczący Rady Gminy  – czy są jeszcze wolne wnioski i zapytania? Nie wiedzę.

Wobec powyższego porządek obrad XX Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za

wyczerpany i  zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała                                                                          Przewodniczący Rady  Gminy

Putyrska B.                                                                                      Dariusz Mądrecki


